
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. július 23-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc, 

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 
    Várkoly Imre Kodály Zoltán Művészeti Iskola igazgatója  

 Kazincbarcika, 
 Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
 Spander Péterné Sajópüspöki tagóvoda vezető. 

  
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, minden képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Vass András 
képviselő Urat és Virág Imréné képviselő Asszonyt javasolta.  
Sajópüspöki Képviselő-testülete nem volt határozatképes, így el sem jöttek az ülésre, ők is 
egy külön ülést fognak tartani és tárgyalják meg a szükséges napirendi pontokat. 
A kiküldött meghívóban foglaltakhoz képest a napirendi pontokkal kapcsolatosan változás 
lenne. A Kodály Zoltán Művészeti Iskola tájékoztatóját tárgyalnánk elsőként, mert igazgató 
Úrnak egyéb elfoglaltsága miatt el kellene mennie. Az ÁMK igazgatói pályázat ügyét pedig 
utolsó napirendként tárgyalnánk, mert időközben 15.30-tól Révay István alpolgármester Úr és 
Tóth Csabáné képviselő Asszony temetésre megy, hogy képviselve legyen hivatalunk és a 
testület is, majd amikor visszaérkeznek, akkor tárgyaljuk a napirendet. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Tájékoztató  Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről  

Előadó: iskola igazgatója 
 
2. ÁMK munkájáról beszámoló  

Előadó: ÁMK igazgató 
 

3. Beszámoló a napköziotthonos óvoda munkájáról  
Előadó: óvodavezető 
 

4. Indítványok, javaslatok 
a./ Ózd Kistérségi Társulási Megállapodás jóváhagyása 
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b./ Egyéb megállapodás Serényfalvával (étkeztetés, szállítás, közüzemi díjak) 
c./ Helyiség bérbeadása 
 

5.  ÁMK igazgatói pályázat elbírálása  
Előadó: jegyző 

  
 
1./ napirendi pont: Tájékoztató a Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről  
 
Hajdu Gábor: Nagyon terjedelmes beszámolót kaptunk a témában. Megkérem Igazgató Urat, 
tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Várkoly Imre: Tisztelt Jelenlévők! Nagy öröm számomra, hogy érdeklődést mutattak 
munkánk iránt, sajnos nem mindenhol van ez így. Nagy örömmel fogadtam a meghívásukat is 
a mai ülésre. Az egymás jobb megismerését segítik az ilyen találkozások. A jövőben így még 
jobban fogjuk tudni a munkánkat végezni. Igyekeztem úgy összeállítani a beszámolót, hogy 
ne csak a Bánrévére vonatkozó dolgokat ismertessem, hanem a bázis intézményt is 
bemutassam, mely Kazincbarcikán található. Ezzel összefüggésben kívántam bemutatni az 
itteni dolgokat, hogy mi miért van, hogyan kapcsolódnak a dolgok. Az iskola 1965-től 
működik. Mostanra nagy iskolává nőtte ki magát. Mi tudatosan vállaltuk ezt a munkát. 
Nagyon fontosnak tartjuk, hogy a művészetoktatás a jellegéből adódóan pluszt tud adni. 
Fontosnak tartjuk, hogy például a zeneoktatás egyéni oktatás formájában folyik 
intézményünkben, egyedül foglalkozik a pedagógus a gyermekkel. Azok a gyermekek, akik 
művészetet, zenét tanulnak, többek lesznek. Igyekszünk lelkiismeretesen végezni a 
munkánkat. Az elmúlt év nem volt egyszerű számunkra sem. Pozitívumok és negatívumok is 
mutatkoztak a változások miatt. Pozitívum, hogy tisztulási folyamat indult meg ezen a téren, 
de negatívum, hogy pl. a múlt évben 19 fő pedagógust kellett elküldenem. Voltak köztük 
igazán jó pedagógusok, akiktől nehéz volt megválni. A végzettségi arányunk 100%. Minden 
biztosítva van az oktatás számára.  
 
Virág Imréné: Valóban egy nagyon széles körű ismertetést kaptunk. Örülök, hogy a feltételek 
megfelelőek gyermekeink oktatásához. Nagyon széles a paletta is, lehet válogatni, ki mit 
kíván tanulni. Az látszik, hogy a furulya a legfelkapottabb. Dicséretes, hogy 32 fő a bánrévei 
tanuló. Településünkön egyébként mindig volt igény a zeneoktatásra. Valóban többet kap az a 
gyerek, aki ilyen módon tanul zenét. Már az én időmben is, amikor én iskolába jártam, nagy 
igény volt a zenei oktatásra. A 65.000,-Ft tandíjat egy kicsit sokallom, nem tudom, hogy jól 
értelmeztem-e. Olvasható a tájékoztatóban, hogy kis mértékű emelkedés várható, mennyi lesz 
ez? Kíváncsi lennék, hogy az értékelés milyen módon történik Önöknél? Nagyon örülök neki, 
hogy Rudabányán a furulyásaink bemutatkoztak. Meg szeretném kérdezni, hogy van-e aki a 
művészet területén helyezkedett el, és innen vette az irányt? 
 
Várkoly Imre: Van kimutatásunk erről, nem tudom igazán megmondani most hirtelen, utána 
fogok nézni, és el fogom juttatni Önökhöz, hogy van-e olyan gyermek, aki ezen a területen 
ment tovább. Véleményem szerint biztosan van. A térítési díjnak valójában elég bonyolult 
rendszere van. Lehet, hogy nem egyértelmű a tájékoztatómban, ezért elnézést kérek. Van 
nálunk térítési díj, ami a 6-22 évesekre vonatkozik, és a tandíj, amit a 6 év alattiak, és a 22 év 
felettiek fizetnek. 6 év alattiak főként a zeneóvodások, akiknek 3-4 ezer forintot kell fizetniük. 
Az egyébként meg van adva, törvényileg leszabályozott, hogy hogyan kell kiszámolni. A 
tandíj az ennyi, ami a tájékoztatóban látható. Ha pl. egy gyermek több szakos, akkor a 
kedvezmény csak az egyik szakra vonatkozhat, a másiknál a tandíjat meg kell fizetni. Tehát 
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az egyik esetben a térítési díj, ami kevesebb, a másik szakon viszont meg kell fizetni a 
tandíjat. 90 növendékünk van, 10% aki vállalni tudja a második szakot. Tavaly 6.000,-Ft volt 
az emelés. Akik 2005. 09.01. előtt kezdtek, azoknak a százalékos aránya kevesebb, akik utána 
azoknak a normatíva 10%-a, a csoportos normatíva 20%-a. A szociálisan rászorulóknak 
adunk kedvezményt. Ezt úgy tudjuk megoldani, hogy úgymond egységesítettük a kettőt. A 
zene egyébként más szak, ez a drágább. Úgy gondolom, hogy a 8.000,-Ft/félév kifizethető, 
ennyibe kerül ugyanis, ezt, ha órára lebontjuk, akkor nem tetemes összeg. A hátrányos 
helyzetűeknek ingyenes az oktatás. Akik zenét tanulnak, azoknak minimálisan az 5.240,-Ft-ot 
be kell fizetni, ha nem, akkor visszavonnák a normatívát.  
Az értékelés hogyan is történik. Van pedagógiai programunk, abban ez le van írva. Minden 
félévkor úgynevezett beszámolót, hangversenyt, bemutatót tartanak a növendékek. Év végén 
is van beszámoló. Egy előadás, egy darab, ahol a szülők is jelen vannak, ők is láthatják, 
hallhatják, hogy hol tart a gyermek.  
Egy nagy hiányosságunk, hogy az év végén elfelejtettük a meghívókat kiküldeni, az 
elkövetkezendő években ez nem fog előfordulni, az Önök részére is küldünk meghívót. Ezért 
elnézést kérek. 
 
Bán János: Egy kiegészítést szeretnék a beszámolóhoz fűzni. Jó a kapcsolatunk a 
zeneiskolával. Közös rendezvényeket szervezünk. A gyerekek lelkesek, persze lemorzsolódás 
azért van. Nagyon szép számban tanulnak a gyermekeink művészetet. A rendezvényeinket 
színesíteni tudják. A feltételek jók az oktatásra, mi az iskolában is biztosítunk helyet 
délutánonként. A tandíj azért kemény dolog, a szülők nekünk szoktak panaszkodni, hogy 
nehéz kifizetni, de sajnos ilyen világot élünk. 
 
Garaj Dániel: Köszönjük az együttműködést. Azt hiszem, elmondhatjuk, hogy ilyen részletes, 
széleskörű tájékoztatót a művészeti oktatásról még nem kapott a testület. A gyermeklétszám 
kimutatást utólag kértem. Igazgató Úr meg is volt lepődve, hogy minek ez. Azért kértem, 
hogy lássuk, hogy milyen arányban tanulnak gyermekeink. A nagytöbbség bánrévei. Igazgató 
Úr úgy gondolta, az, hogy ez a művészeti oktatás folyik nálunk, nekünk nem kerül semmibe. 
Tájékoztattam Igazgató Urat, hogy ez azért nem teljesen így van, hozzájárulunk mi ehhez. 
Nagyon örülök a részletes beszámolónak. Megérte, hogy külön napirendi pontként tárgyaljuk 
a tájékoztatót. Érdekes, hogy személyi problémák úgy előfordulnak, hogy van olyan szak, 
ahol hiány van pedagógusból. Visszás helyzet a mai világban. Köszönöm az együttműködést, 
és a részletes beszámolót. A tájékoztatót elfogadásra javasolom. 
 
Várkoly Imre: Igen, gitár oktatóból hiány van, ugyanis a nagyvárosok elszipkázzák az ilyen 
szakos pedagógusokat. Remélem, hogy a jövőben rendeződik ez a dolog. Van egy tanár, de ő 
most épp a kisbabájával van otthon.  
Hallottam, hogy a jövőben más terveik vannak az épülettel, ahol most jelenleg az oktatás 
folyik. Az egy nagyon jó hely, nagyon szerencsés, hogy ott tudunk tanítani és ott minden 
adott, ami kell. Amennyiben az az épület más jellegű hasznosításra kerül, úgy az iskolában is 
meg fogjuk tudni oldani az oktatást, csak akkor előtte Igazgató Úrral nekünk le kell ülnünk és 
egyeztetni kell az órarendet.  
 
Kozma Lászlóné: Ritka szép és tartalmas tájékoztatást kaptunk. Nagyon élveztem, szinte 
ahogy olvastam, úgy éreztem, hogy ott vagyok, én is átélem a dolgot. Nagyon tartalmas 
beszámoló, magával ragadott. Ami nagyon fontos számomra, kiérződött belőle a gyermekek, 
a zene, a művészet iránti szeretet. Köszönöm ezt a szép, tartalmas tájékoztatást. Ha nem is 
lesz a gyermekekből művész, de a zene szeretete, a művészeti ág szeretete nagyon sokat 
formál az értelmükön és az érzelmeiken is.  
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Várkoly Imre: A mi iskolánknak két fontos feladata van. Az egyik az, hogy megtalálja a 
tehetséges gyermekeket, és ez a kisebb százalék. Amikor még zongorát oktattam, egyszer 
Zádorfalván a bemutató alkalmával felfigyeltem egy tehetséges gyermekre. Beszéltem a 
szülővel, hogy hozza be Kazincbarcikára, mert megérné foglalkozni vele még többet. Három 
év múlva megnyerte a budapesti nemzetközi zongoraversenyt. A másik, és az a 99%, aki 
beiratkozik valamilyen okból, például mert valahol látott egy előadást és a hangszeren szépen 
csillant meg a fény. Ha nem is lesz belőlük nagy művész, de már az is eredmény, ha később 
mikor felnő és véletlenül a Bartók rádiót kapcsolja be, akkor nem kapcsolja azt ki, hanem 
meghallgatja az épp hallható darabot, és esetleg tudja mit hall. Ekkor már megérte a 
munkánk.  
 
Hajdu Gábor: Jelenleg nincs olyan szándék, hogy azzal az épülettel, ahol most a zenei oktatás 
folyik, valamit is kezdeni akarnánk. Örülök, hogy a külön foglalkozás így megoldódott. Mi 
mindig igyekeztünk a lehetőségekhez mérten mindent megadni ahhoz, hogy menjen ez a 
dolog, hogy zökkenőmentesen folyhasson az oktatás. A mi testületünk minden jó ügy mellett 
ott van. Akit pedig egy ilyen hangverseny nem ragad meg, az, fából van. A 
takarékszövetkezet most ünnepelte 50. születésnapját. Az ózdi olvasóban került 
megrendezésre. Ott ültünk a többi polgármester kollégával. Nagyon komoly műsor volt. 
Ebéd, és fellépett ott a miskolci Dixiland Band. Egyébként annak Várkoly Imre igazgató Úr 
tagja. A kollégák azt hitték, hogy budapesti művészek adják elő a műsort. Én mondtam nekik, 
hogy ezek a Bánrévén is tanító zenetanárok. Azt hitték, hogy bolondozok. Amikor kiderült, 
hogy tényleg igaz, azt mondták, hogy döbbenet az, hogy ilyen kaliberű tanárok tanítják a 
gyermekeinket. Mindenki elismeréssel szólt róluk. A mi döntéseinket ezek a 
megnyilvánulások is visszaigazolják. Nagyon értékes zenetanárok tanítják a bánrévei 
gyermekeket, mi letettük e mellett a támogató szándékot, persze erőnkhöz képest. Mindent 
elkövetünk, hogy a zenei, művészeti oktatás továbbra is éljen településünkön. Köszönöm a 
munkát, a beszámolót, jó erőt és kitartást kívánok a további munkához. A tájékoztatót 
elfogadásra javasolom. 
 
Elekes Péter: Én személyesen is szeretném támogatni 1-2 kis tároló szekrénnyel Önöket. 
 
Várkoly Imre: Köszönjük szépen. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

71/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Tájékoztató a  Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről 
 

Képviselő-testület a Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről  
szóló tájékoztatót elfogadta. 

 
2. napirendi pont: ÁMK munkájáról beszámoló  
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A beszámoló anyagban kiment. Megkérem igazgató 
Urat, tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Bán János: Úgy gondolom, hogy a beszámoló elég részletes és alapos. A tanulói létszám 
folyamatosan nő. Szükséges lenne még plusz egy fő matematika-informatika szakos 
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pedagógus felvételére. Meglenne az óraszáma, a 22 óra. Ez meg is lett hirdetve. Szükséges 
lenne a sajópüspöki tagintézménybe egy napközis tanár felvételére is. Két jelentkező van 
eddig a matematika-informatika szakra, az egyiknek nincs még meg a nyelvvizsgája, ezért 
van gond, a másik jelentkező pedig Nyíregyháza mellől való, ő tanított, de most jelenleg 
TESCO-ban dolgozik. Sajópüspökiben 25 fő kívánja igénybe venni a napközit. 
Az országos kompetencia mérés eredménye megvan, jók az eredményeink. 
 
Hajdu Gábor: Az ÁMK beszámolóval együtt döntenünk kell még a tankönyv támogatásról, a 
szabályzatok átdolgozásáról, az osztálybontásról, a pedagógus létszám emelésről. A létszám 
emeléssel kapcsolatosan megjegyezni kívánom, hogy mindenképpen pályakezdővel kellene 
betöltetni az állást, költségkímélés szempontjából.  
Megkérem a kulturális bizottság elnökét, tegye meg javaslatát a beszámolóval kapcsolatosan. 
 
Tóth Csabáné: A Kulturális és Szociális Bizottság a beszámolót megtárgyalta. Nagyon 
tartalmas beszámoló. Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. A tényleges munka is 
ismeretes számunkra. A beiskolázási támogatással kapcsolatosan Marika részletesen levezette 
nekünk, hogy hogyan is áll ez a dolog, mennyibe kerülne a visszaszedett könyveket is 
figyelembe véve, hogy mindenkinek ingyen jusson tankönyv. Ez 161.215,-Ft lenne. A közép 
és felsőfokú oktatási intézményben tanulók részére a tavalyi 3.000,-Ft és 5.000,-Ft-ot 
figyelembe véve, az a javaslatunk, hogy az inflációt is vegyük figyelembe, így mi most 
4.000,-Ft-ot javasolunk a speciális általános iskolába járó gyermekeknek, aki nem 
önszántából jár más iskolába. A közép és felsőfokúsoknak pedig 6.000,-Ft-ot, kivéve a Bursa 
és az Arany János tehetséggondozósokat. A pénzügyi vonzatát ennek a dolognak nem 
ismertük, hiszen a pénzügyi bizottság nem tárgyalta a témát.  
 
Ujváry Ferenc: A beszámolót elfogadásra javasolom. A bizottság, döntés előkészítésben vesz 
részt. Mi jelen esetben nem kaptunk ilyen feladatot, ezért nem foglalkoztunk vele. 
 
Garaj Dániel: Sajópüspöki Képviselő-testülete nem volt határozatképes, ezért el sem jöttek. A 
beszámolót e-mail-ban, körözvény útján mindenki megkapta. Nem rövid terjedelmű 
beszámolót kaptunk. A pedagógus létszám kérdésére vissza kell térni, ha a tantárgyfelosztás 
megvan. Ha Serényfalva belép, akkor megint módosítani kell a szabályzatokat. Egy plusz egy 
fő létszámra van jelenleg szükség. A csoportbontásról dönteni kell, ezután leülünk, 
számolunk. A pedagógus létszámot lehetőleg pályakezdővel kell betöltetni. Addig, amíg nem 
született arról döntés - a tankönyv támogatással kapcsolatosan -, hogy adjuk, legyen, addig a 
pénzügyi vonzata nem kerül vizsgálásra. A pénzügyi bizottság valóban nem kapott felkérést. 
Egyébként 161215,-Ft-ot kell mellé tenni az ingyen tankönyvhöz, a tavalyi évet nézve pedig a 
közép és felsőfokú támogatottak száma csak nőhet, több százezer forinttal kell számolni. Ez 
nem került tervezésre a költségvetésbe. Az én véleményem az, hogy a jó irány az, ha a 
fedezetet megkeressük az ingyen tankönyvre. Adni kell, a többit meglátjuk, hogy honnan lesz 
pénz rá. A beszámolót elfogadásra javasolom, és a 2 fő létszámot, valamint az osztálybontást, 
kérem engedélyezze a testület. 
 
Bán János: A matematika-informatika szakos tanári állást megpróbáljuk támogatottal, 
pályakezdővel betöltetni. Kujbus Mariann megbízással 8 órásként volt foglalkoztatva az 
elmúlt évben. A megbízatása lejárt, én kérném, hogy továbbra is így maradhasson 8 órásként 
foglalkoztatva. Nagyon sokat segít, pénzt is spóroltunk vele, nem is keveset. Nagyon jó 
helyettesítő, informatikát is tanít, az óraszámból marad még neki is. Nagyon lelkiismeretes 
munkát végez. Több éve itt dolgozik nálunk, megérdemli, hogy 8 órás legyen.  
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Ujváry Ferenc: Támogatom ezt a dolgot. A 2 fő foglalkoztatott határozott időre kerül 
felvételre? Amennyiben bővül a létszám, akkor mindenképpen Mariannal kellene határozatlan 
időre megkötni a szerződést.  
 
Révay István: Ha a munkaügyi központ közvetít ki pályakezdőt, akkor az, úgyis határozott 
időre történik.  
 
Garaj Dániel: Arra nagyon oda kell figyelni, hogy a tantestület hogyan szedi szét a 
gyermekeket az osztálybontáskor, nehogy a szegregáció lehetősége felmerüljön. Egy 
határozott szisztéma szerint kell megcsinálni, senki ne köthessen bele, és ez mindig így 
menjen. Figyelnek bennünket, nem lenne jó, ha ebből bármi probléma adódna. 
 
Tóth Csabáné: Erre mindig odafigyel a tantestület. 
 
Garaj Dániel: A szabályzatokat szeptember 30-ig át kell dolgozni. 
 
Bán János: Nem lehetne későbbre tenni a határidőt. Nagy munka, és az idő rövid. 
 
Garaj Dániel: Akkor fogalmazzunk úgy, hogy az októberi testületi ülésre meg kell, hogy 
legyenek.  
 
Hajdu Gábor: A tanulók támogatására nincs pénz tervezve a költségvetésben, az körülbelül 
800.000,-Ft lesz.  
 
Virág Imréné: Ez korábban nem volt a szociális keretbe tervezve? Mindig így volt? 
 
Garaj Dániel: Igen, korábban a szociális keretbe volt tervezve, de az idén az sem fért már 
bele. 
 
Hajdu Gábor: Az lenne a javaslatom, hogy a falunapra tervezett és a költségvetésben szereplő 
összeget a művelődéshez csoportosítsuk át, hiszen akkor jövőre annak alapján kapjuk a 
normatívát. A beadott pályázat a falunapra nem nyert, így marad az alap program, amit 
egyeztettünk és már le is lettek foglalva.  
 
Hajdu Gábor: Az elkövetkezendő években javasolnám, hogy az évzáró értekezletre János egy 
nagyon tartalmas és részletes beszámolót szokott készíteni. Ezután ez mindenki számára 
kimenne megismerés végett, így ilyenkor már nem kellene egy ilyen nagy terjedelmű anyagot 
kiküldeni, csak a kiegészítést 
 
Bán János: Úgy gondoltam, hogy így lesz egyértelmű és világos, ha mindent részletesen 
próbálok ismertetni. 
 
Garaj Dániel: Az a beszámoló nem a testület elé készül. 
 
Kozma Lászlóné: Az igazgató Úr védelmében mondom, hogy mi így tudjuk leszűrni, egy 
tartalmas beszámolóból, hogy milyen munkát végeztek. 
 
Révay István: Az újságban is mindig benne vannak az elért eredmények. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  

 6



 
A beszámolóval kapcsolatosan Bán János bejelentette érintettségét. 
 
Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
72/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 
Tárgy: ÁMK munkájáról beszámoló 
 
9 igen, 1 tartózkodás szavazattal 
 
a./ 
Képviselő-testület az Általános Művelődési Központ munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 
 
10 igen szavazattal 
 
b./ 
Képviselő-testület szeptember 01-től további osztálybontást engedélyez a tanulói létszámot 
figyelembe véve. 
 
Határidő. szeptember 01. 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
c./  
Képviselő-testület plusz 2 fő pedagógus állást engedélyez 2008. szeptember 01-től. A költség 
kímélés szempontjából az állást lehetőleg pályakezdőkkel, támogatással kell betölteni.  
2008. szeptember 01-től 2009. június 30-ig napi két órás megbízási jogviszonyt lehet Kujbus 
Mariann művelődésszervezővel kötni, amennyiben a túlórák száma ezt indokolja. 
 
Határidő. szeptember 01. 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
d./  
Az általános iskola szabályzatait a serényfalvai tagiskola és az intézmény-fenntartói társulás 
miatt át kell dolgozni, és azt az október havi rendes testületi ülésre kell terjeszteni jóváhagyás 
végett. 
 
Határidő: október havi testületi ülés 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
e./   
Képviselő-testület ingyen tankönyvet biztosít valamennyi Bánrévére járó, bánrévei állandó 
lakóhelyű tanuló részére, melyhez 161.215,-Ft támogatást biztosít az ÁMK költségvetésébe. 
Képviselő-testület alanyi jogon 6.000,-Ft beiskolázási támogatást nyújt a közép- és felsőfokú 
oktatási intézményekben nappali tagozaton tanuló, első diplomát szerző, ingyenes tankönyv 
juttatásban nem részesülők (kivéve a Bursa támogatottak, illetve az Arany János 
tehetséggondozó) részére. Alanyi jogon 4.000,-Ft támogatást nyújt a speciális általános 
iskolában tanulók részére. A támogatáshoz csatolni kell az iskolalátogatási bizonyítványt. 
A szükséges fedezetről Képviselő-testület a költségvetés módosításakor dönt. 
 

 7



Határidő: november 30. 
Felelős: jegyző 
 
f./  
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a falunapra tervezett költségvetési tervezet 
átcsoportosításra kerüljön a művelődés és könyvtár szakfeladatra.  
 
Határidő. november 30. 
Felelős: jegyző 
 
3. napirendi pont: Beszámoló a napköziotthonos óvoda munkájáról  
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag kiküldésre került, mindenki 
megismerhette. Megkérem a kulturális bizottság elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Tóth Csabáné: Bizottságunk megtárgyalta az óvoda munkájáról szóló beszámolót. 
Kiemelkedő, nagy munkát végeztek az óvoda pályázattal kapcsolatosan is. A tagóvoda 
bekapcsolódásával járó feladatokat is zökkenőmentesen vették. A végzett munkát ismerjük, 
ennek tükrében elfogadásra javasoljuk a beszámolót. 
 
Hajdu Gábor: Az óvoda beszámolóját elfogadásra javasolom. 
 
Kozma Lászlóné: Mindenképpen. A beszámoló is és a végzett munka is jó. Nagy örömmel 
tölt el, hogy a bánrévei óvodás gyermekek nagyon rendezettek, fegyelmezettek, minden 
műsor alkalmával. Van összehasonlítási alapom, mint nagymamának, és ez máshol sajnos 
nincs így. Gratulálok a végzett munkához. Sajnos a csökkenő gyermeklétszám 
elgondolkodtató. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

73/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a napköziotthonos óvoda munkájáról  
 

  Képviselő-testület a napköziotthonos óvoda munkájáról szóló beszámolót  
  elfogadta. 
 
4. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Ózd Kistérségi Társulási Megállapodás jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: A megállapodás szövege és mellékletei kiküldésre kerültek mindenki számára 
megismerésre. Megkérem Jegyző Urat, ismertesse előterjesztését. 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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74/2008. (VII.23.) számú Határozat 

 
Tárgy: Az Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának  
módosítása 

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat  
mellékletét képező, Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási  
Megállapodásának módosítására vonatkozó javaslatot megtárgyalta és a  
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást   
jóváhagyja.    

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  polgármester  
 

b./ Megállapodás Serényfalva Község Önkormányzatával 
 
Hajdu Gábor: Serényfalva és Hét Önkormányzatokkal a társulási megállapodás már 
elfogadásra került, reméljük, hogy Sajópüspöki Képviselő-testülete is elfogadja végre. Ezzel 
kapcsolatosan leszabályozni szükségese még néhány dolgot, nevezetesen az étkeztetés, a 
közüzemi számlák, és a gyermekek szállításának ügyét. Serényfalva önállóan kívánja ellátni 
ezeket a feladatokat, úgy ahogy eddig is, erről már korábban is volt szó. Megkérem Jegyző 
Urat ismertesse a megállapodásokat.  
 
Garaj Dániel: Ismertette a három megállapodást, melyek teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezik. 
 
Ujváry Ferenc: A felsősök szállításáról nincs szó? 
 
Hajdu Gábor: Egyenlőre nincs, ebben főleg nincs. Az továbbra is úgy megy, ahogy eddig, 
hogy térítjük a bérletet. A kistérségi társulás pályázott buszra, a jövőben, amennyiben nyer a 
pályázat, azzal lesz megoldható a gyermekek szállítása, de ez még a jövő. Egyenlőre erről 
nincs szó.  
 
Bán János: Furcsa nekem, hogy Sajópüspökivel nem így megy a dolog, ahogy Serényfalvával 
lesz. 
 
Hajdu Gábor: Serényfalva feladatot is vállal vele, teljesen más a kettő, nem összehasonlítható. 
Az étkeztetéssel kapcsolatosan mi semmiképpen nem fizethetünk rá a dologra, ha plusz 
marad, az a miénk, ha mínusz, akkor azt ő állja. Ők önállóak akartak maradni. 
 
Bán János: Ezt majd a gyakorlat fogja eldönteni. 
 
Hajdu Gábor: Nekünk ez könnyebbség, terhet vesz le a vállunkról. 
 
Tóth Csabáné: Ez így csak Jánosnak nehéz, ő nem tudja, hogy mibe főnök. 
 
Hajdu Gábor: Ő mindenben, ő az igazgató. Serényfalva úgy állítja össze a költségvetést, hogy 
nekünk minden tiszta és világos legyen. Ők egyébként sokkal szigorúbbak az 
intézményeikkel, mint mi. Ez Jánosnak is könnyebbség lesz.  
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Révay István: Serényfalva a költségvetését mire alapozza? Mi a forrás? 
 
Garaj Dániel: A normatíva és a saját bevétel. 
 
Révay István: Azáltal, hogy tagiskola lett, többet felhasználhat. Ki garantálja, hogy 
amennyiben vissza kell fizetni, azt meg is fogja tenni. Sajópüspökivel is így indultunk annak 
idején, aztán mi lett belőle. 
 
Hajdu Gábor: A költségvetés a bérből és a dologiból van tervezve. Ő összeállítja, mi fogadjuk 
el. Az idei lesz az alap. Nekik egyébként nagyon szoros a költségvetésük. Reálisan látják és 
csinálják a dolgokat. Az évi tényleges lesz a bázis, de nem a forintot nézzük, hanem az 
óraállást, az nem lehet kiugróan sok az előző évihez képest. Az biztos, hogy szigorúan lesz 
elszámolva.  
 
Ujváry Ferenc: Az egyértelmű lesz, hogy mennyit költ, mennyit kapunk mi? Mennyi 
normatívát kapunk? 
 
Garaj Dániel: Ezt ki is kell számolni, és ki is van. Ha a Sajópüspöki intézményeket nézzük, az 
egy év elteltével ők is megmondják, hogy a kezdeti nehézségek után ők is nyertek ezzel. 
 
Ujváry Ferenc: Ezekhez a dolgokhoz jószándékú emberek kellenek. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

75/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Megállapodás Serényfalva Község Önkormányzatával 
 

Képviselő-testület a Bánréve-Sajópüspöki-Serényfalva-Hét Iskola Intézmény- 
fenntartó Társulás Társulási Megállapodásában foglaltak végrehajtására az  
alábbi megállapodásokat köti meg: 
- Megállapodás a Hét községből a serényfalvai Móra Ferenc Tagiskolába 

bejáró alsó tagozatos tanulók szállításáról. 
- Megállapodás a serényfalvai Móra Ferenc Tagiskola közüzemi ellátásának 

biztosításáról. 
- Megállapodás a serényfalvai Móra Ferenc Tagiskola alkalmazottai és 

tanulói részére étkeztetés biztosításáról. 
A megállapodások teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 
c./ Iskolai tanterem felújítás bonyolítása 
  
Hajdu Gábor: Az iskolai 3 tanterem felújítás pályázat nyert. Közbeszerzés alá esik az összeg. 
Az ajánlatokat a bonyolításra megkértük, 3 ajánlat érkezett. Ismertette az ajánlatokat, melyek 
a jegyzőkönyv mellékletét képezik. A közbeszerzés lebonyolítására holnap a megbízást alá is 
kell írni. Javaslom, hogy a legkedvezőbb ajánlatot adó SLG Consulting Kft-t bízzuk meg.  
 
Ujváry Ferenc: Volt már velük kapcsolatunk? Ismerős a neve. 
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Virág Imréné: Nekem is ismerős. 
 
Hajdu Gábor: Az óvoda pályázatunkban ők segítettek. 
 
Garaj Dániel: Még nem bonyolítottak nekünk, de segítettek. 
 
Elekes Péter: Nem kaphatnánk ezekből az ajánlatokból egy-egy példányt? 
 
Hajdu Gábor: Itt van, tessék, meg lehet nézni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

76/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Iskolai tanterem felújítás bonyolítása 
 

Képviselő-testület a bánrévei régi általános iskola tantermei felújításának  
bonyolítására vonatkozó (közbeszerzés bonyolítása, pénzügyi bonyolítás,  
műszaki ellenőrzés) ajánlatok közül az SLG Consulting Kft. 3519 Miskolc,  
Enyedi György út 12. szám ajánlatát fogadja el. Az ajánlat alapján az erre  
vonatkozó szerződés elkészíthető és aláírható.  

 
Határidő: 8 nap 
Felelős: polgármester 

 
d./ Közbeszerzési terv módosítása 
 
Garaj Dániel: A közbeszerzési tervünket módosítani szükséges. Javaslom, hogy az alábbiak 
szerint kerüljön kiegészítésre: 
Közbeszerzés alá esik: Régi általános iskola tantermeinek és WC-jének felújítása: Építési 
beruházás, egyszerű közbeszerzési eljárással (meghívásos). 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

77/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Közbeszerzési terv módosítása 
 

Képviselő-testület a 2008. évi közbeszerzési tervet az alábbiak szerint  
módosítja: 
Közbeszerzés alá esik: Régi általános iskola tantermeinek és WC-jének  
felújítása: Építési beruházás, egyszerű közbeszerzési eljárással (meghívásos). 

 
 
Hajdu Gábor: Tájékoztatni kívánom a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy bár az óvoda 
pályázatról a hivatalos értesítés még nem érkezett meg, de előzetes információk szerint nyert. 
Igaz, hogy nem az az összeg, amire beadtuk, egy csökkentett összeggel, de nyert. Úgy tűnik, 
úgy csinálták, hogy mindenkinek jusson. Meglátjuk, hogy ez az összeg mire elég. 
Megnézzük, hogy az előzetes tervek szerint mivel lehet csökkenteni, mit lehet elhagyni. 
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Például a parkoló, az udvar rész ebből kimaradna, és jövőre pályáznánk rá külön. Meglátjuk, 
hogy egyáltalán engedik-e csökkentett tartalommal. Amennyiben nem, úgy vissza kell, hogy 
adjuk a pénzt, hiszen nem tudunk hozzátenni annyit, hogy a teljes összeggel mehessen. 
A miskolci táblai játszótér pályázatunk is nyertes, az a teljes összeggel nyert.  
A Kossuth Lajos utcai járda páratlan oldalának felújítása pályázat is nyert a Liszkay József 
féle ház sarkától a Tompa M. utcáig. Ez is teljes összeggel nyert. Így már a járdalapok is fel 
fognak szabadulni, tudjuk kezdeni a többi járdát is átrakni. 
 
Révay István: A Rákóczi utcában nem kerülnek átrakásra? 
 
Hajdu Gábor: Ott egyenlőre nem, hiszen az egy másik projekt része lesz.  
 
e./ Átcsoportosítás 
 
Hajdu Gábor: Bejelenteni kívánom, hogy 217.000,-Ft ki lett fizetve a hangosító berendezésre. 
Most már kész van a korszerűsítés. Nekem kötelességem tájékoztatni a testületet, ha 
átcsoportosítok saját hatáskörben. Ennek kívántam most eleget tenni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

78/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Átcsoportosítás 
 

Képviselő-testület tudomásul vette, hogy a hangosító berendezés beszerzéséhez  
a polgármester saját hatáskörben 217.000,-Ft-ot átcsoportosított. 

 
f./ Helyiség bérbeadása 
 
Garaj Dániel: Ismertette a helyiség bérleti kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

79/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Helyiség bérbeadása 
 

Képviselő-testület bérbe adja a tulajdonát képező 3654 Bánréve, Kossuth L. u.  
39/B. szám alatti kastély épület egyik helyiségét iroda céljára a Topgal  
European Bagwear Kft. Rozsnyó, Safarikova 112. részére 10.000,-Ft/hó bérleti  
díjért. A bérleti szerződés határozott időre, 1 évre szól. A fentiek figyelembe- 
vételével a bérleti szerződés megköthető. 

 
Határidő: 30 nap 
Felelős: polgármester 
 

Révay István alpolgármester és Tóth Csabáné képviselő Asszony távozott az ülésről. 
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g./ Helyiségbér módosítása 
 
Hajdu Gábor: Ujváry Ferenc egy kérelmet nyújtott be a Képviselő-testülethez, helyiségbér 
módosítás ügyében. Ismertette a kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Ujváry Ferenc: Köszönöm a Képviselő-testületnek, hogy a régi hivatal épületében a három 
helyiséget raktározás céljára rendelkezésre bocsátotta, és köszönöm, hogy amíg szükséges 
volt ott lakhattunk a családommal. A volt jegyzői irodát már korábban kiürítettem, kérem, 
hogy a bérleti díjat azzal a négyzetméterrel csökkenteni szíveskedjenek. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

80/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Helyiségbér módosítása 
 

Képviselő-testület a volt polgármesteri hivatal egyes helyiségeire Ujváry  
Ferenc bérlővel kötött bérleti szerződést 2008. július 01-jével úgy módosítja,  
hogy csökkentésre kerül a volt jegyzői iroda bérletére vonatkozó résszel.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
Visszaérkezett az ülésre Révay István alpolgármester és Tóth Csabáné képviselő Asszony. 
 
h./ Képviselők és alpolgármester tiszteletdíja 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, ismertesse javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Igaz, hogy elkülönített pénz erre nincsen, de lehet találni rá fedezetet. Az elmúlt időszakban 
voltak költségkímélő intézkedéseink. 
 
Vass András: Jegyző Úr felé lenne az a kérdésem, hogy van-e erre fedezet? 
 
Garaj Dániel: A költségvetésben a tervezett az alapdíjra van betervezve. Igazán a fél éves 
beszámolókor fogjuk látni, augusztus hónapban, hogy hol is állunk. Jelenleg úgy néz ki, hogy 
a pályázatok miatt is, mintegy 10 millió forint hitellel kell számolnunk a költségvetésnél. A 
fedezetet persze meg lehet erre is találni, akár hitellel. 
 
Tóth Csabáné: Szó volt róla, hogy azzal, hogy jön a serényfalvai tagintézmény is, az pluszt 
fog eredményezni nekünk. Akár ez is fedezheti ezt a kiadást. 
 
Ujváry Ferenc: A költségvetés jelenleg el van fogadva. A pályázatokkal kapcsolatosan 
minden egyébre nincs fedezet. A féléves záráskor tisztább képet fogunk kapni. Megnyugtató, 
hogy meg lehet találni rá a fedezetet. 
 
Garaj Dániel: A képviselők tiszteletdíjáról rendeletet kell alkotni, az alpolgármester 
tiszteletdíjáról határozat kell, hogy készüljön. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 7 igen, 2 tartózkodás, 1 ellen szavazattal megalkotta a 6/2008. 
(VII.23.) számú rendeletét a képviselők tiszteletdíjáról és egyéb juttatásairól szóló 
12/2006. (XI.03.) rendelet módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 2008. július 23-án kihirdetésre került. 
 
Képviselő-testület 7 igen, 2 tartózkodás 1 ellen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

81/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Alpolgármester tiszteletdíja 
 

Képviselő-testület Révay István alpolgármester tiszteletdíját 2008. július 01-től  
100.000,-Ft/hóban állapítja meg.  

 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol kinevezésről döntött, majd újra nyílt üléssel 
folytatta munkáját. 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A falunap előtt, még mindenképpen szükséges egy 
ülést tartani, mintegy egy héttel. Az alap elképzelés szerint a technikai dolgokat még át fogjuk 
beszélni. 
 
Garaj Dániel: Figyelembe kell venni, hogy ha pályázat ügyében dönteni kell, akkor egy ülésre 
legyenek összeszedve a tárgyalandó dolgok.   
 
i./ Vezetői pótlék módosítása 
 
Révay István: Jegyző Úrtól szeretném megkérdezni, hogy Igazgató Úrnak a vezetői pótléka 
magasabb lesz-e? Az amit ismertetett eddig is ennyi volt? 
 
Garaj Dániel: A fizetése és a vezetői pótlék is annyi, amennyit mondtam. Az említett 
jogszabály azt mondja, hogy nem lehet kevesebb 230%-nál, ahol a kötelező óraszám 
kevesebb mint 6 óra. Ez így 46.000,-Ft pótlék. 
 
Révay István: Az a javaslatom, hogy változtatni lehet rajta, az amit hallottunk, nem zárja ezt 
ki. Figyelembe véve az eddigi munkáját Igazgató Úrnak, valamint azt, hogy most már két 
tagintézménye lesz. Az óvodavezetőt is ide értem, jelentős többletmunka, többlet feladat 
jelentkezik a tagintézmények belépésével. Meg kellene emelni a vezetői pótlékot az 
óvodavezető részére is. Kérdezném, hogy kell-e ezt a pénzügyi bizottságnak tárgyalni? 
 
Garaj Dániel: Nem kell a pénzügyi bizottság elé vinni, ha a testület azt mondja, akkor 
tárgyalhatja. 
 
Révay István: Javaslom, hogy minimum 20%-kal emelkedjen az ÁMK igazgató vezetői 
pótléka, az óvodavezetőjét 10%-kal javaslom emelni. El kell gondolkozni rajta, hogy nőtt a 
vezetők feladata, a telephelyet látogatni kell, vagy tömegközlekedéssel, vagy saját autóval. Ez 
többletkiadást jelent. Ezeket is meg kell tárgyalni. 
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Tóth Csabáné: A pótlékok rendszerét teljes egészében meg lehetne nézni, az összes 
közalkalmazottnál. 
 
Révay István: A pedagógusok feladata nem nőtt. 
 
Bán János: A 10%-os emelés 2.000,-Ft-ot jelent, a 20% 4.000,-Ft. Olyan csekély ez az összeg, 
hogy kellemetlennek érzem ezzel foglalkozni, ezen vitázni. 
 
Révay István: Én nem számoltam utána, akkor is az a javaslatom, hogy emelni kell a vezetői 
pótlékot, elő kell készíteni. 
 
Garaj Dániel: 240.000,-Ft-nál 4.000,-Ft-tal nem szabad foglalkozni. A munkába járás, a 
telephely látogatás költségének elszámolásának egyébként megvan a hivatalos formája. 
 
Révay István: A figyelmet kívántam felhívni arra, hogy foglalkozni kell ezzel a dologgal is. 
 
Kozma Lászlóné: A pedagógusok feladata, de inkább a hivatali dolgozók feladata is nő a 
tagintézmények belépésével. 
 
Tóth Csabáné: Ki kell dolgozni ezt a dolgot. 
 
Hajdu Gábor: A koncepciónál november hónapban jobban ki lehet ezt mutatni, jobban lehet 
látni. 
 
Kozma Lászlóné: Ha dotáljuk a munkát, akkor legyen értelme. 
 
Virág Imréné: Mit mond ki a törvény? Most óraszámban dotálják a többletmunkát? Régen a 
csoporthoz kötött volt. 
 
Garaj Dániel: Most a csoportot köti az óraszámhoz. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy november hónapban a koncepciónál foglalkozzunk vele. 
 
Ujváry Ferenc: A pénzügyi bizottság körül fogja járni ezt a dolgot. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

83/2008. (VII.23.) számú Határozat 
 

Tárgy: Vezetői pótlék módosítása 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az ÁMK igazgató és az óvodavezető  
magasabb vezetői pótlékának mértékére a koncepciókor visszatérjen. 

 
Határidő: november 30. 
Felelős: jegyző 
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Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
          Vass András                                                   Virág Imréné 
              képviselő                                                                   képviselő 
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